

1. Before this workshop did you know what a CSA is and how it works? Yes/No/Not Sure
在参加这次的研讨会之前, 您知道 CSA 是什么以及它是做什么的吗?
(是/不是/不确定)
2. After this workshop I feel confident that I could explain a CSA to my friends Yes/No/Not Sure
在这次研讨会之后, 我有信心我可以跟我的朋友解释CSA是什么
(是/不是/不确定)
3. I now know some local farms in New York Yes/No/Not sure
我现在知道纽约当地的一些农场(是/不是/不确定)
4. I enjoyed the way this workshop shared information about CSAs Yes/No/Not sure
我喜欢这个研讨会分享CSA信息的方式(是/不是/不确定)
5. I feel CSAs can provide produce that I am interested in Yes/No/Not sure
我觉得 CSA 可以提供我感兴趣的产品
(是/不是/不确定)
6. I understand why it is important to buy locally Yes/No/Not sure
我明白为什么在本地购买很重要(是/不是/不确定)
7. In my booklet, I would appreciate more:
在我的小册子中, 我会想要跟多的:
 - a. Pictures 图片
 - b. Recipes 食谱
 - c. Information about local farms 有关当地农场的信息
 - d. Explanations about how CSAs work financially 关于 CSA 如何在财务上运作的说明
8. I am interested in joining a CSA next year Yes/No/Not Sure
我对明年加入CSA很感兴趣(是/不是/不确定)
9. What price would you pay for each box of vegetables?
你愿意为每盒蔬菜支付多少钱?
 - a. \$0 - 10
 - b. \$11 - 20
 - c. \$21 - 30
 - d. \$31 - 40
 - e. \$40+

10. How many people are in your household?

你们家有几口人？

- a. 0-2
- b. 3-5
- c. 5+

11. How much do you currently spend on produce per week?

你现在每周花在购买菜上的钱是多少？

- a. \$0 - 20
- b. \$21 - 40
- c. \$41 - 60
- d. \$61 - 80
- e. \$81 +

12. Do you have any additional thoughts about the workshop you'd like to share? Tell us here:

关于这个研讨会，你还有什么其他的想法要分享吗？在这里告诉我们：

13. Do you have any questions we did not address? Please ask here:

您还有什么我们没有回答的问题吗？请在此询问：